
Kde jsi byl/a minulý týden?
Byl jsem nemocný.
Byl jste u lékaře/doktora?
Dostal jste nějaký lék? (get)
Co jste dělal o víkendu?
Antonio: 
V sobotu  jsem vstával v půl jedné (12.30), protože jsem byl moc unavený.
Rafael:
V neděli jsem nakupoval v Lidlu.
Mohammed
O víkendu jsem hrál basketbal a fotbal.
Zara
Minulý týden jsem studovala. V pátek jsem uklízela.
Milana
Včera jsem byla na univerzitě.

Dívat se, učit se, jmenovat se
Díval jsem se
Díval SES
Díval se 
Koupit (si)
Koupil/a jsem si
Koupil/a SIS
Koupil/a si

Co jste se učil včera?=CO jste se včera učil?
Včera jsem se učil česky./Učil jsem se česky.
Minulý čas=past tense 
Umíte gramatiku?
Přijít-přijdu-přišel (come)
Kypr- Kypřan/ka
Egypt-Egypťan
Irán-Iránec/Iránka
Libanon-Libanonec/Libanonka
[bookmark: _GoBack]Pakistán-Pakistánec/Pakistánka



